
 
 

ICL i la xinesa Dynanonic volen invertir 

285 milions d'euros en una planta de 

càtodes per a bateries a Sallent 

La fàbrica podria estar operativa cap al 2027 i crearia un 
centenar de llocs de treball 
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La multinacional ICL i la companyia xinesa Dynanonic tenen previst invertir 285 milions 

d'euros per crear una fàbrica de càtodes per a bateries elèctriques a Sallent. La planta 

s'ubicaria a les antigues instal·lacions mineres d'ICL a Sallent, que van tancar l'any 

2020. La nova planta, segons ha pogut saber l'ACN, podria estar operativa cap al 2027 i 

crearia un centenar de llocs de treball. 

Les empreses esperen que la preparació, l'enginyeria i els permisos per al site de l'acord a 

Sallent, on ICL anteriorment operava la producció de potassa, siguin seguits per la 



construcció i les operacions posteriors. ICL està encantada de reutilitzar aquesta 

ubicació i revitalitzar els aproximadament 100.000m2 de terreny disponible, ja que 

assumeix el lideratge en portar la producció massiva de fosfat de ferro i liti a la UE a través 

de Catalunya. 

L'acord està subjecte a condicions precedents materials, estimacions finals d'inversió i 

aprovacions reguladores. La participació d'ICL a la instal·lació d'Espanya serà del 80%, 

amb el potencial de modificacions, pendent de futures oportunitats d'inversió. 

En una visita al Bages, el conseller d'Empresa i Treball, Miquel Sàmper, ha celebrat la 

notícia i ha destacat que les bateries "comencen a ser un element indispensable" i "molt 

important per a la indústria i l'economia que volem que tingui Catalunya al més aviat 

possible". 

El Consell Comarcal del Bages celebra la notícia 

El president del Consell Comarcal, Eloi Hernàndez, ha assegurat que "l'acord de les 

empreses ICL i Shenzhen Dynanonic per establir una planta de producció de càtodes per a 

bateries elèctriques a Sallent que suposarà una inversió inicial de 285 milions d'euros i que 

convertirà la comarca en una referència a Europa és un gran èxit per al Bages" i 

"comportarà un pas molt important de reindustrialització de la comarca i de creació de llocs 

de feina".  

Eloi Hernàndez també ha destacat que "aquesta inversió és el resultat de l'aposta clara per 

un procés de reindustrialització que hem reivindicat, defensat i impulsat des del Bages 

des de fa anys. La instal·lació d'aquesta planta a Sallent, amb una inversió històrica de 285 

milions d'euros pel desenvolupament de la indústria de bateries d'ions de liti a Europa és 

una mostra evident de la gran capacitat del territori per atreure inversions de gran 

rellevància" i afegeix que "volem que la nostra comarca sigui un pol d'atracció de la nova 

indústria 4.0, verda i sostenible, som un territori ben situat, amb connexió directe al port de 

Barcelona i que té les característiques per ser un motor industrial a Catalunya". 

Hernàndez també ha afirmat que "cal que el Govern de la Generalitat de Catalunya faci 

una aposta decidida pel territori, invertint-hi molt més per ser més competitius, per poder 

desenvolupar-nos econòmicament i per seguir atraient inversions i projectes de futur". 

També ha assegurat que "la Generalitat ha de resoldre el greuge a nivell 

d'infraestructures i serveis que tenim per poder generar prosperitat a la comarca i poder 

afrontar amb garanties els reptes de present i futur, creixent com a territori i captant 

inversions que a més a més de generar riquesa també impliquin sectors econòmics 

sostenibles".  



Hernàndez ha destacat que "aquesta inversió és una gran oportunitat estratègica pel 

territori" i que "repercutirà positivament en el mercat laboral del Bages, generant una 

quantitat molt important de llocs de feina de qualitat" així com alhora "també es 

revitalitzaran 25 hectàrees de terreny al municipi" i es "felicita perquè Sallent hagi 

aconseguit aquesta inversió". 

Finalment el president del Consell Comarcal també ha explicat que "la nova planta no 

només potenciarà la creació de llocs de feina al nostre territori sinó que també contribuirà a 

la transició cap a una economia més verda i sostenible, que és precisament l'espai de 

creixement que defensem i que ens dona més garanties de futur tant a la comarca com 

també al país". 


